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Tid: 16.00-18.00 

Plats: Sjöfartssalen Rådhuset 

Närvarande 
Alva Limbäck, Chalmers studentkår  

Samuel Martinsson, Chalmers studentkår  

Siri Larsson, Göta studentkår  

Melker Wargbaner, Göteborgs förenade studentkårer (GFS)  

Viktor Sjödahl, Göteborgs förenade studentkårer (GFS) 

Bahram Fendi, Sahlgrenska akademins studentkår, SAKS 

Stella Donning, Handelshögskolans studentkår  

Alexandra Stenlund (C)   

Gustav Öberg (S)  

Thomas Larsson (MP)  

Love Josefsson (M)  

John Edström (V) 

Mattias Arvidsson (D) till 17.10 

Kalle Bäck (KD) till 17.10  

Elisabeth Ericson, Chalmers tekniska högskola 

Johan Häggman, Göteborgs Universitet 

Birgitta Bergerlind, Göteborg & Co 

 

Ej närvarande: 

Daniel Perlkvist (SD) 

Melker Torslén (L) 

Miriam Ståhlgren, Konstkåren  

 

Övriga närvarande 

Catarina Sjölin, Stadsledningskontoret 

Katja Knuutinen, Stadsledningskontoret 

Justeringsdag: 2024-09 

Sekreterare  

Katja Knuutinen 

 

 
 

Ordförande 

Gustav Öberg (S) 

Justerande 

Viktor Sjödahl (GFS) 

 



Protokoll  

Sammanträdesdatum: 2024-09-04 

 

 

Stadsledningskontoret 

 
  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 2 (5) 

 

 

 
 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Gustav Öberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet 

 

2. Val av justeringsperson 

Viktor Sjödahl (GFS) väljs till justeringsperson 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg 

 

4. Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll som läggs till handlingarna 

5. Introduktion med kort historik om Studentforum och presentation 

Göteborgs Stad  

Gustav Öberg, ordförande Studentforum berättar om Göteborgs Stads 

organisation och Studentforum. Presentationen gjordes på sista mötet i juni 

men önskemålet var en repetition då inte alla nya representanter var på plats 

då.  

Staden har 600 000 invånare och 58 000 anställda. Kommunstyrelsen har 

uppsiktsplikt över alla kommunala nämnder. Nämnderna har olika 

styrdokument att ta hänsyn till där kommunfullmäktiges budget är den 

viktigaste eftersom den står över andra styrdokument.   

Om kommunstyrelsen - Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

Kommunalt beslutsfattande hanteras genom ärenden och initieras vanligtvis 

genom ett tjänsteutlåtande (TU), men kan även vara helt politiskt. Det finns 

även medborgarförslag som nämnderna hanterar. Det behövs ett 

majoritetsbeslut i kommunstyrelsen för att ett ärende ska gå vidare till 

kommunfullmäktige. 

 

Motioner är yrkanden från kommunfullmäktigeledamöter. Motioner behöver 

ingen majoritet i kommunstyrelsen eller annan nämnd för att läggas fram till 

kommunfullmäktige. Motioner skickas alltid på remiss till berörda nämnder 

och styrelser. Motionen bereds av kommunstyrelsen innan beslut i 

kommunfullmäktige. 

 

  

 
 

 
 

  

  

  

  

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/kommunens-organisation/kommunstyrelsen/om-kommunstyrelsen
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Kommunfullmäktige består av 81 ledamöter: Platserna fördelas 

proportionellt efter antalet röster som varje parti får i kommunvalet vart 

fjärde år. Dessutom har varje parti ett antal ersättare. Sammanlagt består 

kommunfullmäktige av 81 ledamöter och 44 ersättare. 

 

Ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 

 

Det finns 730 förtroendevalda i Göteborg, ca 18 av dessa är heltidspolitiker. 

Det finns 47 politiska sekreterare, fördelade efter antal kommunalråd.  

 

Studentforum i Göteborg är en ganska unik organisation med politisk 

representation som ligger under kommunstyrelsen. Studentforum är ett av 

flera råd under kommunstyrelsen. Studentforum beslutar över sin budget 

och är en remissinstans i frågor som rör studenter och ett diskussionsforum 

med möjlighet att skapa kontakter mellan studenter och politiker. I 

Studentforum kan många olika frågor lyftas men det kan ibland vara svårt 

att följa resultat över tid. 

 

Studentforum har funnits sedan 2003 med syftet att öka dialogen mellan 

studenter och politiker. Beslut kan enbart fattas om forumets form och 

innehåll. Frågor som ofta behandlas på Studentforum är: bostäder, 

studenters hälsa, kollektivtrafik, samverkan mellan stad och lärosäte, 

arbetsmarknadsfrågor, samt är en remissinstans. Studentforums 

påverkansarbete genom tiderna har bland annat fått till rabatt i 

kollektivtrafiken för studenter. 

 

Studentforums sammanträden är viktiga men nätverksskapandet är minst 

lika viktigt. Studentforum ska underlätta för alla för att lätt kunna  hitta en 

kontakt även mellan mötena. Studentforum äger sin agenda och 

studentrepresentanterna kan kontakta politiker mellan möten för att fördjupa 

diskussionen.  

 

Studentforum antecknar informationen 

 

6. Dialog om studenters erfarenheter av möten med stadens verksamheter 

utifrån ett rättighetsperspektiv  

Catarina Sjögren, planeringsledare Stadsledningskontoret berättar om 

uppdraget från kommunstyrelsen att ta fram en riktlinje för arbetet med 

mänskliga rättigheter.  

Det handlar om att göra styrningen mer kopplad till verkligheten och att 

besluten ger stor effekt. 

Beredning av ärendet pågår bland annat i dialog med råd och forum under 

hösten, en remissomgång och nya dialoger under våren 2025 och beslut i 

KS/KF i maj 2025. 

Studentforum kommer få möjlighet att svara på remissen. 

 

https://politiker.goteborg.se/viewOrganization.jsf?id=8f8da821-ebcd-4d1a-8a91-b1427de24de5
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För att bygga en styrning för att motverka diskriminering önska de därför att 

ta del av bland annat studenters erfarenheter då det inte fungerat som man 

förväntat sig i mötet med Göteborgs Stads verksamheter utifrån ett 

rättighetsperspektiv. Till exempel utifrån omsorg och stöd, utbildning, hälsa, 

boende, trygghet mm 

 

Har studenter infallsvinklar i hur det är att möta stadens verksamheter? 

Välj gärna ut några exempel som är särskilt upplysande för upplevelsen av 

att inte få sina rättigheter tillgodosedda. Erfarenheter av då det fungerat bra 

är också intressanta som jämförelse.  

 

Reflektioner från Studentforum:  

-rätten till bostad och utbildning är viktiga för studenter 

-internationella studenter är speciellt utsatta  

-studenter inflyttade till Göteborg är också mer utsatta 

-hälsa, omsorg och boende är relevanta områden för studenter 

-studenter med funktionsvariationer är också mer utsatta  

-när det gäller studentbostäder – studenter är ingen homogen grupp-de kan 

ha både barn och vara äldre  

- studentpubar är viktiga utifrån ett studentperspektiv- de fyller ett viktigt 

socialt sammanhang  

 

Beslut: Synpunkter från kårerna skickas in till Katja senast 30 september. 

Dessa sammanställs och skickas vidare till Catarina. 
 

7. Workshop om fokusområden för verksamhetsåret 

Diskussion i mindre grupper om årets teman som underlag till 

verksamhetsplan. 

 

Kort sammanfattning från grupperna: 

-dialog viktigt-gruppdiskussioner i fokus 

-regionfokus intressant både utifrån hälsoperspektivet och kollektivtrafiken 

-trygghet i staden 

-göra en verksamhetsplan i slutet av året för att underlätta överlämnandet till 

de nya representanterna 

- studentbostäder, vad är egentligen en studentbostad? 

-mer samverkan på offentliga ytor 

-serveringstillstånd speciellt för studenterna, hur tar tillståndsenheten 

hänsyn till detta? 

- övergripande mål att det leder till förändring på riktigt 

-hur gör man staden till en attraktiv stad för studenter så de blir kvar efter 

studierna? 
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Beslut: Gruppdiskussionernas sammanställningar tas med till kommande 

beredningsmöte och blir ett förslag till verksamhetsplan för beslut 

kommande sammanträde. 

8. Övriga frågor 

Studentkårerna har diskuterat olika möjligheter att använda Studentforums 

budget. Förlag får tas på kommande möte i november och måste kunna 

genomföras innan årets slut.  

9. Mötets avslutande 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 

 

 

 
 

 


